
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 11 december 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne Jansen, Arne Van Den Kerchove, Arno, Carolyne, Denis, Dries,
Fanne, Jari, Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe, Simme

Verontschuldigd: Andreas, Mariska, Tine

Afwezig: Karim

Waarnemer: Raf

De vergadering wordt geopend om 22.07u.

Goedkeuring Agenda

De puntjes tekstjes en update webteam worden aan de agenda toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Er zijn kandidaten voor kiescomité. Deze moeten verkozen worden op een KV, die zal doorgaan op woensdag
14/12 om 20.00u in de Winaliving.

• Tijd en Goesting gaat de marginalenbar draaien.

• Yanice is uit het presidium gestapt. Hij heeft een ontslagbrief gestuurd waarin wat uitleg staat over zijn
beslissing. De lijst van kernleden moet dus worden aangepast bij de griffie, maar LOKO zal dat waarschijnlijk
niet terugbetalen, omdat ze dat maar een keer per jaar doen.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
TAP-kaarten en -posters aangeduide personen ja
bellen en halen veggierooster Lisa en Alexander ja
Bash doop opruimen Dopers nee
Oude desktop bar nakijken Webteam nee
Cantuskan terugbezorgen Tijl ja

• De bash van de 24 urenloop moet ook nog steeds worden opgeruimd.

• Op de bar-PC is Ubuntu gëınstalleerd, want er was een probleem waardoor de ctrl-toets niet werkte. Het
moet ook nog gecontroleerd worden of dat nu volledig in orde is.
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Raden

LOKO AV

• De nieuwe statuten en HR zijn overlopen en goedgekeurd.

Sport WV

• Er is een brainstorm geweest over een alternatief/nieuwe uitwerking voor de studentenmarathon.

Studentenbeleid WV

• Er is een presentatie geweest over levensloop, een soort 24 urenloop t.v.v. kanker. Als je zin hebt om mee
te doen, ben je altijd welkom.

• Mindmates heeft een presentatie gegeven over depressies en andere psychische problemen waar studenten
mee kunnen kampen. Ze wilden dat LOKO daar zelf ook sessies over zou organiseren, maar het was wat
onduidelijk.

• Er is gediscussieerd over kringgangen: enkel VTK en Wina hebben zo’n gang. Apolloon was de enige andere
kring die daar misschien gëınteresseerd in was. De andere kringen klaagden vooral over de gangen en zeiden
dat die helemaal niet nodig zouden zijn.

Stura

• Update instellingsreview: nu woensdag komen enkele buitenstaanders (ererectoren van andere universiteiten
e.d.) naar enkele faculteiten (niet de onze) om daar te observeren hoe de (f)poc’s werken.

• Om de beurzen voor doctoraten te verdelen wordt de FWO-selectieprocedure gebruikt. Nu krijgt maar 20%
van de mensen die zo’n aanvraag doen effectief een beurs. Er moet een nieuwe selectieprocedure gevonden
worden. Er is gestemd dat er geen minimumgrens op de behaalde punten van de kandidaten mag komen.

• Stura heeft de brief voor KULeuven fossil free ondertekend. OOR is tegen.

• Momenteel krijg je wanneer je de optie onderwijs volgt na 5 jaar meteen je gewoon en educatief diploma. Als
vervanging zou er nu een educatieve master komen. In de thesis zou dan een domeinspecifiek deel moeten
zitten. Als je een educatieve master in fysica wil, moet je thesis dus ook iets met fysica te maken hebben.

Scientica AKV

• Jobfair: De bedrijven die voor meerdere kringen geschikt zijn zullen de PR-groepen als vrienden onder elkaar
verdelen.

• Er is geklaagd over de organisatie van de massacantus: er zijn posters gedrukt die niet opgehangen zijn, de
kaarten zijn niet uitverkocht door de late regeling...

• De Scienticantus was leuk voor de mensen die er waren, behalve voor de senioren. In het vervolg gaat terug
met een kaartensysteem gewerkt worden, want bij online inschrijvingen komt er minder volk. Daardoor is er
ook veel verlies gedraaid. Volgende keer moeten er ook meer tafels en stoelen geregeld worden, misschien
via LOKO.

• Skireis is bijna uitverkocht. Er is nu een actie met drankkaarten om nog wat meer mensen mee te krijgen.
We krijgen waarschijnlijk geen boete meer.

• Normaal gezien zou de cantusweek heel de week in de Zamo doorgaan, maar Medica heeft die zelf een avond
nodig. Die avond zal de cantus dan in de Recup zijn
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• SOTS is nog niet besproken.

Update jobfair

Qua organisatie verloopt alles goed. Het doel is om zeker 12 Winabedrijven aanwezig te hebben, waarvan we
er nu al 9 met zekerheid hebben. Hopelijk vinden we de resterende 3 bedrijven nog voor de kerstvakantie. Een
ervan wordt waarschijnlijk Imec. Omdat we dit jaar waarschijnlijk meer bedrijven gaan moeten ‘delen’ met andere
kringen, zijn er 3 nieuwe bedrijven gecontacteerd (Rebus, Colruyt en Smals) en wordt er een hogere prijs gevraagd
dan wat we normaal vragen in de hoop dat dit de balans terug positief maakt voor ons.

Update Webteam

Volgende week wordt zit Webteam samen om te bekijken wat er veranderd zal worden nu Yanice weg is. De
structuur van Webteam zal waarschijnlijk een beetje wijzigen. Yanice is lange tijd bezig geweest aan het ontwik-
kelen van grotere modules en applicaties, maar tenzij daar echt nog vraag naar is vanuit het presidium gaan die
waarschijnlijk niet verder ontwikkeld worden. Vanaf nu zal ‘update Webteam’ standaard op de agenda van de PV
komen, zodat de rest van het presidium wat meer zicht heeft op wat er juist gebeurt.

Tekstjes

In het begin van het jaar heeft Media de deadlines voor de tekstjes doorgegeven. Momenteel is nog geen 10% van
de activiteiten op tijd met hun tekstje. Het is belangrijk dat je daar zelf als activiteitenverantwoordelijke goed op
let. Als er te weinig volk is op activiteiten is dat voornamelijk doordat er te laat reclame is gemaakt.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Jam @ Revue

Er waren 5 mensen aanwezig. Aangezien het heel druk was, vormde dat niet zo’n probleem. We konden zelf niet
spelen, want iedereen drong heel de tijd voor. Dat had niet te maken met het feit dat we iets te laat waren door
de PV. De activiteit heeft 10 euro positief gedraaid.

Problemsolving

Er waren 10 mensen, meer dan verwacht. De activiteit is begroot als een wedstrijd, maar uiteindelijk was ze dat
niet dus heeft ze 28 euro boven begroting gedraaid.

Open mic

De samenwerking met de andere kringen was leuk. Simme heeft een mail gestuurd naar de anderen om te vragen
of er nog opmerkingen waren, maar heeft nog geen antwoord. In het vervolg moet er voor dat soort activiteiten
wel een opbouw worden voorzien. De activiteit heeft 12 euro negatief gedraaid. Het geld van de andere twee
kringen moet daar nog wel bijgerekend worden, want die hadden ook elk 10 euro begroot. Bij de afbraak van de
bar zijn er nog enkele micro’s gevonden. Die zijn ondertussen al teruggebracht naar VTK, maar in het vervolg
moet dat zorgvuldiger worden opgeruimd.

Top 100-bar

Er was veel volk (mede door de Open mic) en er is veel gedronken. De bar heeft 75 euro negatief gedraaid.
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Sint

Het was tof in de lessen. Alle spullen liggen wel nog op de gang, dus dat moet nog opgeruimd worden. De
activiteit heeft 72 cent positief gedraaid.

Goulasheetstand

Op het einde was er nog een pot goulash over, die aan het presidium is verkocht. De pot couscous op de gang
moet nog worden opgeruimd. Voor het standje is de nieuwe tent gebruikt (zelfde model als de vorige), maar er
zat al een gaatje in het zeil en een paal was verwrongen. Het eten was lekker, maar er is wel veel werk in gekropen
in verhouding. De activiteit heeft 56 euro onder begroting gedraaid.

Wittebaardencantus

De cantus was in orde. Er is nieuw kuismateriaal gekocht, waarvan er direct al wat gesneuveld is. De activiteit
heeft 36 euro boven begroting gedraaid.

Wina @ Arenbergorkest

Er waren maar 3 mensen aanwezig, alledrie presidium. Het concert was goed. Het geld krijgen we normaal terug
van LOKO, dat moet nog geregeld worden.

Sintbar

Er zijn 2 vaten en nog een gratis vat gedronken. Alma was niet blij met de hoeveelheid die gedronken is. De bar
heeft 64 euro positief gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

Schaken

Het lokaal is al gereserveerd. Er zijn 3 schaakborden op de gang die zullen worden meegenomen en Dries kan er
nog voor 2 extra zorgen. Normaal gezien kan je borden ook bij de Leuvense schaakclub regelen, maar daar is het
nu waarschijnlijk te laat voor. De begroting was in orde, frisdrank en bier worden aan inkoopprijs verkocht. Er
kunnen misschien beter 2 bakken bier worden meegenomen, als mensen willen drankschaken. Het is nu te laat om
subsidies aan te vragen. Voor het volgend semester kunnen best alle activiteiten op tijd overlopen worden om te
zien waar dat kan.

Schaatsen

Al het geld dat begroot is gaat naar het schaatsen zelf, zodat dat zo goedkoop mogelijk is voor de EJ’s.

Jeneverbar

De begroting is doorgestuurd. Vorig jaar waren er 42 flessen, wat te weinig was, dus nu zijn het er 70. Het zijn
13 soorten, dezelfde als anders. Bananenjenever en graanjenever kunnen daar in principe nog bij, maar dan moet
het tekstje nog worden aangepast. Er staat nog graanjenever in de kelder bij cantus, maar die mag ook worden
meegenomen. De jeneverkaarten zullen nu 7 shotjes voor 5 euro zijn, want de oorspronkelijke 14 shotjes voor
10 euro is wel heel veel om op te drinken. Er zijn fancy shotglaasjes die afgemeten zijn op 5 cl. Milko, Nicky
en Sergey zullen draaien, met Milko als avondverantwoordelijke. Het zal de eerste keer zijn dat een niet-ervaren
barteamer avondverantwoordelijke is, maar hij zal goed gebriefd worden. De Gnorgl moet nog betaald worden voor
hun jenevers, liefst cash.
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Lezing Van der Veken

Het lokaal en de spreker zijn geregeld. Door een communicatiefout is de poster niet besteld. Dat nu doen is niet
meer de moeite, dus zal er wat extra cider worden gekocht en zal de activiteit wat meer positief draaien.

Hangoverbar

Er is een klein vat Delirium geregeld. Daar kunnen naar schatting 100 pinten worden uitgehaald, die zullen verkocht
worden aan 1 euro. Er is nog 65 euro over, waarmee pizza’s zullen worden besteld (makkelijker dan zelf opwarmen
in de oven). Dit zou pas rond 3 uur of later zijn, zodat er geen hele stormloop meer is. Er moet gezorgd worden
dat er dan zeker niet te veel wordt besteld.

Kerstfeestje

De proffen en ouwezakken hebben een uitnodiging gekregen per email. Poedts zal saxofoon spelen op de receptie.
De jaarverantwoordelijken komen hun kaarten mogen terugbrengen, want de gewone kaarten in de kassa zijn op.
De shiften komen straks of morgen online. Als ouwezakken wijn onder tafel zetten en onbeleefd doen, zeg er dan
iets van of laat Jari er iets van zeggen (hij doet dat met plezier).

Activiteiten in de verre toekomst

Cultuurreis

Volgende week wordt er samengezeten voor de concrete invulling.

Lenteconcert

Er is nog niet echt een update. De PDS kan best nu al worden gereserveerd voor volgend jaar en het jaar daarna.

Verplaatsen Winaquiz en Spamtus

Door lezingen van Scientica moeten de Winaquiz en de Spamtus verplaatst worden. De Quiz kan makkelijk naar
maandag 06/03 verplaatst worden. De Spamtus kan wisselen met de circusinitiatie, want het is minder erg als die
samenvalt met de lezing. Dat moet dan nog aan Barbara, die de initiatie zal geven, gevraagd worden.

Varia

• Fanne: ‘De Christmas lecture was dik oké. Die weten hoe ze een receptie moeten organiseren.’

• Sander: ‘Morgen om 7 uur wordt er samengezeten met Winalliance om te zien wat we gaan doen als de
mensen van Leiden komen.’

• Dries: ‘Kak.’

• Siebe: ‘Blijkbaar als ge briefjes van 10 euro met briefjes van 20 euro wast, worden die blauw.’

• Jari: ‘Grafisch excuseert zich voor het misverstand met de poster. We hebben wel een kerstkaartje. Het is
cute, maar wel een beetje gay.’

• Denis: ‘Jullie kennen 2048 allemaal? Ik heb net 8192 gehaald.’

• Simme: ‘Cultuur biedt voor 3 euro een grote pot met beschimmelde couscous aan.’
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• Lisa: ‘Ik was zwarte piet in de les van Vaes. Vrijdag was ik mijn fiets aan het wegzetten in het station en
was Vaes daar ook. Die keek mij zo kei lang aan en zei dan zo hey.’

• Arne: ‘Ik geef een bak.’

• Lien: ‘Ik was daarstraks de winagenda aan het maken. Op een gegeven moment dacht ik bij het schaken:
GAK, weten jullie nog steeds niet hoe je 24 urenloop schrijft? Maar dat was van sport zelf.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Bash doop opruimen Dopers 23/12/2016
Bash 24 urenloop opruimen Sport 23/12/2016
Oude desktop bar nakijken Webteam 23/12/2016
Spullen Sint opruimen GAK 23/12/2016
Couscous opruimen Cultuur 23/11/2016
Verplaatsing initiatie Barbara Cultuur 23/11/2016
Uitzoeken beamer repareren Fanne 23/11/2016

De vergadering wordt gesloten om 23.04u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op vrijdag 23 december 2016 om ongeveer 12u45 in de Winaliving.
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